
Referat fra bestyrelsesmøde den 4. oktober 2016 for 

Grundejerforeningen Suderbo I. 

Afholdt ved Jonny Offersøy 

Til stede var Jonny Offersøy (JO), Kjeld Stoksted Nielsen (KN), Kim Winkel (KW) og Carsten Kjær 

(CK)(Referent). 

 

DAGSORDEN: 

1. Godkendelse af referat fra mødet, den 4. april hos Stig og mødet i umiddelbar forlængelse 
af generalforsamlingen, den 10.maj 2016. 

2. Orientering fra formanden. 
3. Legepladsen Lokesvej, herunder tilsynsrapporten, jfr. Referatet den 4. april pkt. 6. (Kjeld) 
4. Nabohjælp. (Carsten) 
5. Drøftelse vedr. indkaldelse af suppleant. 
6. Omrokering af udvalgsposter. 
7. Containere. 
8. Orientering fra kasserer. 
9. Bordet rundt. 
10. Nyt møde. 

 
 

1. Referatet fra sidste møde, samt det konstituerende møde i forbindelse med 

generalforsamlingen godkendt uden anmærkninger 

 
2. JO orienterede: 

- havde videregivet kontakten til Bredbånd Nord til KN – videre under pkt. 8. 

- Asfaltarbejdet fra NCC er afsluttet med tilfredsstillende resultat. 

- Brohus fået en buket til sin 70 års fødselsdag – foreningen har modtaget takkebrev. 

 
3. KN - orienterede om, at beboerne på Lokesvej havde repareret den påpegede fejl ved 

gyngen. Ingen kontakt til Michael Frederiksen. 

 

4. CK orienterede om ”Nabohjælp”: 

- KN oplyste at alle på Heimdalsvej var tilmeldt i to grupper. 

- JN Data har ikke vendt retur vedr. elektronisk tilmelding til hjemmesiden. 

- CK følger op på grupper mv. inden næste møde. 

  

5. Efter kort debat enighed om ikke at indkalde suppleanten på nuværende tidspunkt. 
 

6. JO tilgår det grønne udvalg i stedet for KW, samt som snefoged, og KW er ny 
næstformand, tilgår vejudvalget og er snefoged. 

 

7. Containerne for efterårsferien er konstateret lagt på hjemmesiden. 
 

 



 

8. KN orienterede: 
 

- Økonomien så positiv ud på nuværende tidspunkt 
- Foreslå at det grønne udvalg kommer med et oplæg vedr. placering af træer på 

vejene, hvilket blev besluttet. 
- Om grundejerforeningens aftale med Bredbånd Nord, der betyder et bedre tilbud til 

medlemmerne, men i øvrigt er uden forpligtigelser for grundejerforeningen. 
- Har foretaget kontakt til Jørgen Åkerberg, Frederikshavn kommune, vedr. større revne 

mellem fliser og asfalt ved stien over Hødersvej. Kommunen undersøger. 
 

9. Intet at bemærke. 
 

10. Næste møde aftalt til tirsdag den 28. februar 2017 kl. 1900 hos KW.  


